
Inspraak 10 maart 2021 

Betreft: Ambitiedocument Stadseiland, februari 2021 

Onderwerp: Participatieproces 

Inspreker: Lotte Krabbenborg 

 

Geachte gemeenteraad 
 
Mijn naam is Lotte Krabbenborg en sinds drie jaar woon ik met veel plezier, samen met mijn gezin, in 
De Hoge Bongerd.   
 
Ik ben heel blij dat wij hier, als bewoners van De Hoge Bongerd en Veur-Lent, vanavond de 
gelegenheid krijgen om onze visie op de huidige bouwplannen omtrent Stadseiland-Hoge Bongerd te 
laten horen, want we maken ons toch wel zorgen. Zorgen over het verlies van groen, ongewenste 
toename van verkeer en sociale ontwrichting doordat er teveel woningen gebouwd gaan worden. 
Deze thema’s zullen later vanavond nog aan bod komen. In deze 2 minuten wil ik vooral inzoomen op 
het participatieproces van bewoners tot nu toe en de gewenste interactie met de 
projectontwikkelaar. 
 
Als bewoners hebben wij de mogelijkheid om deel te nemen aan een klankbordgroep. En hoewel de 
klankbordgroep met de beste bedoelingen is opgericht, kan ik mij niet aan de indruk onttrekken dat 
het vooral pappen en nathouden is. Daarbij lijkt er, misschien ongewild, een rookgordijn op te 
worden getrokken. Neem nu bijvoorbeeld het Ambitiedocument dat voor jullie ligt.  
 
Door verschillende personen wordt gezegd dat de wensen en zorgen van de bewoners terug te 
vinden zijn in het Ambitiedocument, maar dit is niet het geval. Tegelijkertijd vormt dit 
Ambitiedocument, dat in onze ogen dus onvolledig is,  wel een belangrijke bron van informatie voor 
de projectontwikkelaar die straks gekozen wordt. 
 
Daarom vinden wij als bewoners van dit gebied 2 dingen belangrijk als het gaat om participatie:  
 
1. Allereerst willen we daadwerkelijke participatie bij de ontwikkeling en uitvoering van de plannen, 
waarbij wij als bewoners niet aan het lijntje worden gehouden. Ook willen we transparantie over hoe 
en wanneer besluiten worden genomen en op basis van welke informatie.    
 
2. Ten tweede: Zowel de gemeente als de bewoners streven naar een kwalitatief hoogwaardige 
ontwikkeling van het gebied.  Het lijkt ons daarom goed om een onafhankelijke intermediair in te 
zetten, die de kwaliteit borgt, zorgt voor goede weging van de verschillende belangen, controleert of 
de gestelde kaders nageleefd worden en voorkomt dat de ontwikkelaar kiest voor de weg van de 
minste weerstand of de meeste winst. 
 
Tot slot, als het gaat om kwaliteit van het gebied, willen wij jullie vragen om ook andere waarden 
zoals ruimte en groen, waarvan het belang in recente wetenschappelijke onderzoeken steeds meer 
wordt aangetoond, significant mee te laten wegen in dit traject.   
 
Bedankt voor uw tijd en ik wens jullie veel wijsheid toe in deze zeer belangrijke afwegingen.  
 


